

Title (en)
Postal package

Title (de)
Postbehälter

Title (fr)
Emballage postal

Publication
EP 1493675 A2 20050105 (DE)

Application
EP 04013145 A 20040603

Priority
DE 20308858 U 20030606

Abstract (en)

The mailing box has front side (12) with an address panel (26) and a stamp panel, and a back side (14) corresponding in size to the front panel. Connecting pieces (18,20) are provided for the additional connecting of the front side and back side. A sealing element (24) closes off the opening formed by the front and back sides and the connecting pieces. The front side and/or back side and/or at least one of the connecting pieces have a separable user element (34) completely encompassed by perforations (30). An independent claim is included for a three-dimensional component such as a vase which can be assembled from the user element.

Abstract (de)

Ein Postbehälter (10) zum Versenden von Post, Gut oder Fracht weist eine Vorderseite (12) und eine mit der Vorderseite (12) verbundene Rückseite (14) auf. Die Vorderseite (12) und die Rückseite (14) sind über Verbindungsmittel aufweisende Verbindungsstücke (18, 20) zusätzlich miteinander verbunden. Eine durch Vorderseite (12), Rückseite (14) und Verbindungsstücke (18, 20) gebildete Öffnung wird durch einen ein Verschließelement (24) aufweisendes Verschlussstück (22) verschlossen. Die Vorderseite (12) weist ferner ein Adressfeld (26) sowie ein Briefmarkenfeld (28) auf. Die Vorderseite (12) und/oder die Rückseite (14) und/ oder die Rückseite (14) und/ oder mindestens eins der Verbindungsstücke (18, 20) weist ein heraustrennbares, vollständig von Perforationen (30) umschlossenes Gebrauchselement (32, 34, 36, 44, 50, 52, 54) auf. <IMAGE>

IPC 1-7
B65D 5/42; B65D 81/36

IPC 8 full level
B42D 15/02 (2006.01)

CPC (source: EP)
B42D 15/027 (2013.01)

Citation (applicant)
DE 4443038 A1 19950914 - WAGNER PETER [DE]

Designated contracting state (EPC)
AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IT LI LU MC NL PL PT RO SE SI SK TR

DOCDB simple family (publication)
DE 20308858 U1 20030814; EP 1493675 A2 20050105

DOCDB simple family (application)
DE 20308858 U 20030606; EP 04013145 A 20040603